
 ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 494 

 

На 2 април се проведе заседание на Централната избирателна 

комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Цветозар Томов, Севинч Солакова, Елка   

   Стоянова, Красимир Ципов, Димитър Димитров, 

   Любомир Георгиев. 

2. Проект на решение относно промяна в състава на 

Обществения съвет към ЦИК. 

  Докладва: Цветозар Томов 

3. Проект на решениe относно промени в състава на ОИК. 

  Докладва: Елка Стоянова 

4. Искания за изплащане възнаграждения на общински 

избирателни комисии. 

  Докладват: Севинч Солакова, Любомир Георгиев, 

   Камелия Нейкова, Георги Баханов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Елка Стоянова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев. 

ОТСЪСТВАТ: Гергана Стоянова, Йорданка Ганчева, Ерхан 

Чаушев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева. 
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Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Осем членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради ползване на отпуск отсъстват колегите Чаушев, 

Ганчева, Стойчева, Гергана Стоянова и Цветанка Георгиева. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Доклади по административни преписки с докладчици 

колегите Войнов, Матева, Томов, Солакова, Стоянова, Ципов, 

Димитров и господин Георгиев. 

2. Проект на решение относно промяна в състава на 

Обществения съвет към ЦИК с докладчик господин Томов. 

3. Проекти на решение относно промяна в състава на ОИК с 

докладчик госпожа Елка Стоянова. 

4. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК с 

докладчици госпожа Солакова, госпожа Стоянова, господин 

Георгиев, господин Баханов и аз. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Цветозар Томов); против – 

няма. 

 

Господин Войнов, заповядайте в първа точка: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„ЕнЕрДжи Сорс“ с вх. № ЦИК-1/01.04.2024 г. във връзка с 

транспортирането на акумулаторните батерии от склада на „Карго-
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партнер“ до склада на „ЕнЕрДжи Сорс“. Уведомяват ни за деня, в 

който ще се извърши транспортирането, и за лицата, на които следва 

да се осигури достъп.  

С оглед изнасянето на батериите от склада на „Карго-

партнер“ предлагам да изпратим писмо до ГД „Жандармерия“, с 

което да им укажем да допуснат изнасянето на батериите. Проектът 

на писмо е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по предложението? 

Режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: На 21 март 2024 г. изпратихме писмо до 

„Смартматик“ със запитване за цената на флашпаметите за 

машините за гласуване, тъй като има необходимост от подмяна на 

амортизирани флашпамети. 

Тъй като все още нямаме отговор, предлагам да изпратим 

напомнително писмо с искане за отговор в спешен порядък. 

Проектът на писмо е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания и предложения? 

Режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, докладвам ви приемо-предавателен 

протокол с вх. № ЧМИ-23-7/29.03.2024 г., с който IT експертите към 

ЦИК са върнали лаптопи и технически носители, използвани за 

новите и частичните избори на 10 март. Докладвам го за сведение. 
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Върнатите материали са прибрани в касата на Централната 

избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

протоколи по внедряване на новата деловодна система: протокол с 

вх. № ЦИК-00-27-5/28.03.2024 г. за обучение на деловодството; 

протокол с вх. № ЦИК-00-27-6/29.03.2024 г. – обучение и 

обновяване на системата; вх. № ЦИК-7/01.04.2024 г. – стартиране на 

работата с деловодната система и протокол с вх. № ЦИК-7-

1/01.04.2024 г. – протокол, който следва да бъде подписан, от 

Централната избирателна комисия и Изпълнителя по внедряване на 

новата деловодна система.  

Протоколът е с 10 точки и предлагам да бъде възложено на 

директора дирекция „Администрация“ да бъде установено дали са 

изпълнени, за да се подпише протоколът. 

Предлагам директорът на дирекция „Администрация“, след 

като установи, че всички 10 пункта в протокола са изпълнени от 

Изпълнителя, да подпише протокола за Възложител. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Докладвам ви молба от ПП 

БЪЛГАРСКАТА ЛЕВИЦА с вх. № НС-10-1/28.03.2024 г. Молбата е 

да се предостави копие от решение за образуване на коалиция 

„Граждани от Протеста“ от 13 февруари 2021 г., която е създадена за 

участие в изборите за народни представители на 4 април 2021 г.  
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Подготвено е копие от решението за образуване на 

коалицията от 13 февруари и писмо, с което да бъде предоставено 

това решение, което е във вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветозар Томов); 

против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: В тази точка ви докладвам постъпила в 

ЦИК жалба до Върховен административен съд срещу Решение № 

3037-МИ/28.03.2024 г. на ЦИК от      Д.          Н., общински съветник 

в Столичен общински съвет. Жалбата е с вх. № ЦИК-МИ-

7/01.04.2024 г. Цялата административна преписка ще бъде 

комплектувана и внесена във Върховен административен съд. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Томов, 

заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам за 

последващо одобрение писмо до председателя на Народното 

събрание във връзка с искането на Обществения съвет към 

Централната избирателна комисия за осигуряване възможност да 

ползват зала за днешното им заседание от 16,00 ч. Изпратили сме 

тази молба за съдействие до председателя на Народното събрание. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 8 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Цветозар Томов); против – 1 

(Георги Баханов). 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам докладна записка от 

директора дирекция „Администрация“ относно проект на заповед за 

назначаване на комисия за извършване на подбор на кандидатите и 
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участниците за разглеждане и оценка на офертите във връзка с 

обществената поръчка за провеждане на разяснителната кампания, 

чийто срок за подаване на оферти изтече вчера в полунощ.  

Във връзка с това към докладната записка е приложен проект 

на заповед за назначаване на комисия за извършване на подбор на 

кандидатите и участниците, разглеждане и оценка на офертите.  

На основание чл. 103, ал. 1 от Закона за обществените 

поръчки комисията следва да се състои от нечетен брой членове. В 

графика на обществената поръчка е предвидено отваряне на 

офертите на 2 април след 12,00 ч., поради което би било добре да 

вземем решение за определяне на комисия още в тази фаза на 

заседанието. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите предложения за състав на комисията по обществената 

поръчка за разяснителната кампания. 

Аз предлагам в състава на комисията да влязат колегите 

Цветозар Томов и Красимир Ципов. От администрацията – старши 

юрисконсулт           Е.        Х., а като резервни членове – госпожа 

Силвия Стойчева – член на ЦИК, и юрисконсулт Н. Т. За 

председател на комисията предлагам господин Томов. 

Има ли други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам за сведение писмо 

от ОИК – Симитли, община Симитли, област Благоевград с вх. № 

ЦИК-МИ-10/02.04.2024 г. във връзка с постъпило заявление от кмета 

на кметство село Брежани, община Симитли. Колегите от 

Общинската комисия са взели решение за прекратяване 

пълномощията му и изпращат документите във връзка с взимането 
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на това решение, включително протокола и решението, за сведение 

до Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка с вх. № 

ЦИК-09-92/22.03.2024 г. се представя информация за постъпила 

оферта от ПОЛИКОНТ за поддържане на софтуерен модул 

„Финансов контрол“ във връзка със сключен Договор № 2/13.09. 

2018 г. за закупуване на софтуерния модул „Финансов контрол“ и 

последващо абонаментно поддържане. Предложението е да се 

заплати абонаментна такса на стойност 143,64 лв. с ДДС със срок на 

абонамента до 31 декември 2024 г.  

Налични са средства по § 10-20 „Разходи за външни услуги“ 

по бюджета на Централната избирателна комисия. Представен е и 

контролен лист за извършен предварителен финансов контрол. 

Предлагам да одобрим този разход и извършването на 

плащане.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова); 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С докладна записка с вх. № ЦИК-

5/01.04.2024 г. се предлага да бъдат приети изборните книжа и 

материали от Министерството на външните работи от гласуването 

извън страната в изборите за народни представители на 2 април 

2023 г. Както знаем, те се съхраняват в сградата на Министерството 

на външните работи. Посочен е в докладната записка общият обем 

ориентировъчно. Предлага се изпращане на писмо до МВнР за 

организиране на предаването в периода 3 – 5 април тази година. 
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От „Архивистика“ ЕООД са ангажирани с пренасянето на 

документите в изпълнение на договора, който имаме с тях в този 

период. 

Предлагам да одобрим изпращането на писмото до 

постоянния секретар на Министерството на външните работи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С докладна записка с вх. № ЦИК-09-

70/08.03.2024 г. и допълнителна докладна с вх. № ЦИК-

14/01.04.2024 г. се представят отчети за извършени стенографски 

услуги от стенографите          К.                 Д. и С.              М. с 

посочени страници от стенографски протоколи за периода по 

изпълнение на техните договори. 

Представена е цялата документация във връзка с отчитането 

на дейността по договорите със стенографите, както и има 

контролен лист за извършен предварителен финансов контрол. 

Предлагам да одобрим изплащането на обща сума от 2015 лв. 

на стенографите в изпълнение на работата, която да приемем. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, от списъка на гласувалите в 

нарушение, изготвен от ГД ГРАО, предлагам да изпратим едно 

писмо до Районна прокуратура – Добрич, и шест писма до Районна 
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прокуратура – Кърджали. За останалите лица, които са включени в 

списъка, предлагам обсъждане на работна група. Проектите на 

писма са във вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова); против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви писмо от ОИК – 

Борован, с вх. № МИ-15-7-12/28.03.2024 г., с което ни уведомяват, че 

по повод подадени молби и взети решения за освобождаване на 

общински съветници от Общински съвет Борован са проведени 

заседания и са взети решения. Изпращат ни решенията за сведение и 

запознаване, като пишат, че отделно ще ни изпратят с куриер 

оригиналите, тъй като това са копия – въпросните решения, и са 

изпратени по имейл от 26-и и 28 март. Докладвам ви го за сведение и 

запознаване. 

Докладвам ви също писмо, което ви моля да погледнете, с 

проектен номер П-1 в моя папка, с което изпращаме коригирана 

справка относно подлежащи на изплащане възнаграждения за 

проведено заседание на ОИК – Етрополе, до Общинската 

избирателна комисия. 

Ако нямате бележки по писмото, да го подложим на 

гласуване. Това е коригираното писмо, което докладвах миналата 

седмица. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 
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Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Моля да погледнете в папката ми писмо 

с вх. № ЦИК-МИ-5-1. Това е писмо от ОИК – Бойчиновци, с което 

ни изпращат Решение № 198-МИ за предсрочно прекратяване 

пълномощията на кмета на кметство Громшин, община Бойчиновци, 

област Монтана, както и всички приложени документи. Докладвам 

ви го за сведение и запознаване. Малко по-късно ще ви предложа и 

проект на писмо по отношение движение на преписката във връзка с 

прекратените правомощия на кмета. 

Колеги, ще допълня доклада си сега, тъй като писмото вече е 

готово и е в моята папка. 

Моля да погледнете проекта на писмо-предложение до 

президента на републиката за насрочване на нов избор за кмет на 

кметство Громшин, община Бойчиновци, област Монтана, като 

преди това моля да погледнете проектен номер 3887 – проект на 

решение, с което да предложим на президента на Република 

България да насрочи нов избор за кмет на кметство Громшин. 

Първо, да подложим на гласуване решението и след това 

писмото. 

Предлагам да гласуваме решението в момента, ако нямате 

бележки. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

докладваният проект на решение от колегата Стоянова, малко по-

късно ще подложа на гласуване.  

Моля да се запознаете, а аз искам да извърша една справка, 

след което ще върнем този доклад. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, връщам на доклад вх. №№ 

ЦИК-02-12; ЦИК-02-12-1; ЦИК-02-12-2 – това са писма от 

Комисията по правни въпроси и Комисията за пряко участие на 

гражданите и взаимодействие с гражданското общество, с които 

писма желаят Централната избирателна комисия да изрази 
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становище по два законопроекта: Законопроект за изменение и 

допълнение на Закона за пряко участие на гражданите в държавната 

власт и местното самоуправление под № 49-454-01-24, внесен от 

Даниела Божинова и група народни представители на 1 март 2024 г., 

и със съответната сигнатура Законопроект за изменение и 

допълнение на Закона за пряко участие на гражданите в държавната 

власт и местното самоуправление, внесен от Станислав Балабанов и 

група народни представители на 6 март тази година. 

В моя папка от днес ще видите проектите на съответните 

становища по двата законопроекта. 

Моля да се запознаете с тях и в по-късната част на 

заседанието евентуално да ги подложим на гласуване. 

Докладвам ви вх. № ЦИК-15/02.04.2024 г. – запитване, 

постъпило по имейл, от           В.           П. Той се интересува дали 

лепеното на плакати – има и снимка, на спирки на столичния 

градски транспорт е забранено и има ли наказания за 

извършителите, както е написал той в имейла си. 

В моя папка от днес има проект на кратък отговор, който да 

изпратим по имейл до отправилия запитването гражданин. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова); против – няма. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в моя папка от днес има 

жалба-запитване с вх. № ЦИК-11-20/28.03.2024 г. Това е писмо от 

госпожа          Ф., което ви докладвам за сведение, тъй като се 

опасявам, че ако отговорим на някои от въпросите, ще има 

лавинообразно постъпателно развитие на все повече жалби. 
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И при предходни избори – местни и национални, госпожата 

се е жалвала, че се пречи на независимите кандидати, най-вече се 

пречи през медиите. Това е за сведение, което ви докладвах. 

Тази база данни – това, което аз съм направил, за да покажа 

на господин Цачев как трябва да го довърши, може да го погледнете. 

„Превод“ се казва. Базата данни, за която говорихме и за която 

поисках да бъде преведена, за да се знае какво точно се коментира, е 

в два файла: превод и другият файл е от английски превод  – за да се 

ориентирате за какво става въпрос. Това са най-общи констатации 

по това какво има или няма в даден Изборен кодекс и се отнася до 

всяка една от страните в Европейския съюз – говоря за писмото, с 

което се искаше до 25 март да направим преглед на това, което е 

записано като запис в тази база данни и ако има нещо, да го 

коригираме.  

Моята идея беше не толкова да се разширяват текстовете, 

колкото, ако има грешки, да се попълнят тези грешки. Нямаме срок, 

вече сме го пропуснали. Текстът е много и едва ли има смисъл да го 

четем. (Реплика.) Щом искате да го прегледате, да знаете къде се 

намира и като се върна от отпуск ще го докладвам. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Благодаря. Докладвам най-напред 

писмо с вх. № ЦИК-00-117 от Комисията за защита на личните 

данни (КЗЛД) с молба за участие в проучване, посветено на правото 

на достъп до лични данни. Докладвам това писмо за сведение, освен 

ако някой член на Комисията не реши да предложи друго. 

Докладвам за запознаване писмо с вх. № ЦИК-07-

32/27.03.2024 г. от Върховната избирателна комисия на Аджарската 

автономна република. Докладвам го за запознаване.  

В това писмо е изразено силно желание за присъствие на 

предстоящите избори за членове на Европейския парламент от 

България. По-късно, когато дойде следващото писмо, ще може по 
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компетентност да бъде изпратено на компетентния орган – 

Министерството на външните работи. 

Докладвам за сведение и писмо с вх. № ЦИК-МИ-

2/01.04.2024 г. от кмета на община Царево, с което ни изпраща копие 

от съответните документи, във връзка с отваряне и затваряне на 

помещение, в което се съхраняват изборни книжа. 

Докладвам и приемо-предавателен протокол, заведен с вх. № 

ЦИК-00-112 във връзка с предоставянето от Българския институт по 

метрология на Централната избирателна комисия на два броя 

СУЕМГ – пълните комплекти. 

За сведение докладвам писмо с вх. № ЦИК-НС-

1/01.04.2024 г., с което гражданин пита как и къде се подават 

документите за застъпник за парламентарни избори 2024 г. 

Докладвам от папката с мои инициали от днес и протокол с 

подготвен списък във връзка с допускането на кандидати за участие 

в следващите етапи на подбора за заемане на длъжността 

„счетоводител“.  

Накратко, комисията разгледа документите, подадени за 

участие от общо 5 кандидати. Всички документи са подадени в срок 

съгласно обявата. След преглед и обсъждане на представените от 

кандидатите документи, комисията констатира, че до следващия 

етап на процедурата следва да се допуснат четирима от кандидатите 

съгласно приложен списък и не допускат до следващия етап един от 

кандидатите, тъй като представената диплома не отговаря на 

изискванията на т. I, т. 3 от обявата, а именно професионалното 

направление на кандидата. 

Заседанието на комисията приключи на 1 април в 15,50 ч. с 

предложение на комисията за насрочване на следващите етапи от 

процедурата – решаване на тест и на практически задачи, след това, 

в същия ден, и интервю с успешно издържалите теста. 

Предложението на комисията е тестът и решаването на 

практическите задачи да се проведат на 10 април, сряда, като 
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обявата и списъкът на допуснатите за участие да бъдат публикувани 

на 2 април. Това е предложението на комисията. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

или въпроси към колегите от комисията имате ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Колеги, докладвам ви вх. № МИ-01-21/29.03.2024 г. С този 

входящ номер сме получили преписи от укази № 88 и 89 от 28 март 

на президента на републиката. 

С Указ № 88 е насрочен нов избор за общински съветници в 

община Борован, област Враца на 23 юни, а с Указ № 89 е насрочен 

частичен избор за кмет на кметство Студена, община Перник на 

23 юни тази година. 

Докладвам на Централната избирателна комисия за сведение 

и указите ще бъдат публикувани в съответната секция на интернет 

страницата на Централната избирателна комисия. 

 

Колеги, продължаваме с втора точка от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВА НА ОБЩЕСТВЕНИЯ СЪВЕТ КЪМ ЦИК. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, предлагам проект 

на решение с проектен номер 3889 за допълване състава на 

Обществения съвет към Централната избирателна комисия. 

Във връзка с предложение на Обществения съвет с посочен 

входящ номер ЦИК-12-51 за допълване състава на Обществения 

съвет с включването на Сдружение Гражданско движение „БОЕЦ – 

БЪЛГАРИЯ ОБЕДИНЕНА С ЕДНА ЦЕЛ“, и съответния персонален 

представител на това сдружение. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да се 

запознаете с проекта на решение. Моля за вашите изказвания по 

проекта на решение. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Аз ще гласувам против това решение, 

защото считам, че освен формално да отговарят на изискванията на 

закона, членуващите в Обществения съвет трябва да са 

високоморални, да отговарят на изискването, което трябва да има 

задължително ЦИК към тях, да имат сериозно отношение, уважение 

към институциите и към целия изборен процес. 

В този смисъл нееднократно съм казвала, че правилата са 

остарели и на основата на опита, който ЦИК натрупа във 

взаимоотношенията с Обществения съвет за тези години, трябва да 

актуализира тези правила и да се поставят ясни изисквания пред 

кандидатите за участие в Обществения съвет. В противен случай, се 

обезсмисля Общественият съвет като институция и в този смисъл 

ние съучастваме в процеса по разрушаването на доверието на всички 

граждани както в изборния процес, така и в държавните органи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

други изказвания. Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 7 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветозар Томов); против – 2 (Красимир Ципов, 

Севинч Солакова). 

Решението е № 3038/02.04.2024 г. 

 

Госпожо Стоянова, заповядайте в точка трета: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВА НА ОИК. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Постъпило е заявление с вх. № МИ-15-

307/29.03.2024 г., с което секретарят на ОИК – Момчилград, моли да 

бъде освободен от заеманата длъжност, поради което и предвид 
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изричното волеизявление на лицето, ви предлагам да удовлетворим 

молбата му и да се произнесем с решение, с което го освобождаваме 

като секретар на ОИК – Момчилград.   

Да изпратим писмо до партията, която го е предложила, да 

предложат човек за попълване състава на ОИК – Момчилград, с 

длъжност „секретар“, тъй като квотата остава свободна. 

Предлагам да подложим на гласуването решението, с което се 

освобождава Динчер Фикрет Хабиб като секретар на ОИК – 

Момчилград, и анулираме издаденото му удостоверение. 

Моля, ако нямате бележки, да го подложим на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3039-МИ/02.04.2024 г. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Моля да подложим на гласуване 

писмото, с което уведомяваме партията, предложила съответния 

секретар, да предложи ново лице предвид освобождаването на 

досегашния секретар. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 

 

Продължаваме с точка четвърта: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОБЩИНСКИ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ. 

Господин Георгиев, заповядайте. 
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ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам преписка с вх. № МИ-

27-132/21.03.2024 г. – писмо, с което е постъпило искане от ОИК – 

Казанлък, за изплащане възнаграждения на членове на ОИК. 

Писмото е придружено със съответните документи. 

След съответния преглед е изготвена и счетоводна справка. 

Предлагам да бъде одобрено исканото възнаграждения от 

ОИК – Казанлък, в размер на 804,65 лв. ведно с осигурителните 

вноски за проведено заседание на 15 март 2024 г. и дадено 

дежурство на 14 март. 

 На заседанието са присъствали председател, 4 зам.-

председатели, секретар и четирима членове, а дежурството е дадено 

от председателя на 14 март 2024 г.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с вх. № МИ-27-

135/26.03.2024 г. е постъпило искане за заплащане на 

възнаграждение за проведено заседание и положено дежурство от 

ОИК – Нова Загора. Те ни обясняват, че са изпратили преди това 

информацията с приложена документация, удостоверяваща 

провеждането на заседанието на 19 януари 2024 г., за което имат 

прието Решение № 167, публикувано на тяхната страница.  

Приели са писмено становище по адм. дело по описа на 

Върховния административен съд, насрочено за 24 януари тази 

година, и са упълномощили председателя да депозира това писмено 

становище, а на 18 януари председателят е подготвил писменото 

становище, подробно описано и представено в заседанието съгласно 

протокола от проведеното заседание. 
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Изготвена е счетоводна справка и контролен лист. 

Предлагам да одобрим изплащане на възнаграждение за 

дежурство, положено на 18 януари тази година от председателя на 

Общинската избирателна комисия, както и възнаграждение за 

всички членове, участвали в заседанието на 19 януари 2024 г. и да 

изпратим одобрена справка на ОИК и на кмета на общината. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Колеги, в тази точка ви докладвам вх. № МИ-27-

134/25.03.2024 г. – искане за изплащане възнаграждение на членове 

на ОИК – Белово, които са осъществили процесуално 

представителство на Общинската избирателна комисия по дела пред 

съдилищата – по адм. дело № 236 по описа за 2024 г. на 

Административен съд – Пазарджик. Проведени са три заседания на 

26-и, 29 февруари и на 5 март. Процесуално представителство са 

осъществили председателят на ОИК – Белово и секретарят, 

съответно на датите 26 февруари, 29 февруари и 5 март. 

Приложени са протоколи от съдебните заседания, както и 

протоколи за отваряне и затваряне на помещението за съхранение на 

изборни книжа и материали на 26 февруари и 5 март. 

Изготвена е счетоводна справка, от която е видно, че се 

предлага изплащане на възнаграждение за дежурство от председател 

и секретар на трите дати, които посочих, в общ размер със 

съответните осигурителни вноски 478,80 лв. Изготвен е и контролен 

лист за извършен предварителен контрол преди поемане на 

задължение. 

Предлагам да одобрим изплащането на исканото 

възнаграждение на ОИК – Белово. 
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Имате ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 

С вх. № МИ-27-131/21.03.2024 г. е постъпило искане за 

изплащане на възнаграждение на членовете на ОИК – Никола 

Козлево, за проведени заседания на 21 февруари 2024 г. и на 18 март 

2024 г. Приложен е протокол от проведеното заседание на 

21 февруари, на което са присъствали председател, двама зам.-

председатели и 6 членове на ОИК. 

От протокола от проведеното заседание на 18 март е видно, 

че са присъствали председател, трима зам.-председатели, секретар и 

петима членове на Общинската избирателна комисия. 

Изготвена е справка за одобрение на сумите, които следва да 

бъдат заплатени на ОИК, в общ размер със съответните 

осигурителни вноски 1343,30 лв. Приложен е и контролен лист за 

извършен предварителен контрол преди поемане на задължението. 

Предлагам да одобрим изплащането на възнагражденията на 

ОИК – Никола Козлево, в посочения размер. 

Имате ли изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Последният ми доклад е с вх. № МИ-27-138/27.03.2024 г. 

Постъпило е искане за изплащане на възнаграждение за положено 

дежурство на член на ОИК – Велико Търново. Дежурството е дадено 

на 29 февруари от председателя на комисията във връзка с 

присъствие на заседанието на Общински съвет Велико Търново, на 



20 

което е връчил удостоверението за избран общински съветник на 

Юлия Илиева Тонкова. 

Приложена е справка относно изплащане на възнаграждение 

за дежурство на председателя на Общинската избирателна комисия 

за 29 февруари в размер на 86,45 лв. ведно със съответните 

осигурителни вноски. 

Приложен е контролен лист за извършен предварителен 

контрол преди поемане на задължението, поради което ви предлагам 

да одобрим изплащането на възнаграждение за дежурство на 

председателя на ОИК – Велико Търново. 

Имате ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Колеги, връщаме се в първа точка от дневния ред: Доклади по 

административни преписки. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, ако сте се запознали в моята 

папка с проектите на становища относно внесените законопроекти за 

изменение и допълнение на Закона за пряко участие на гражданите в 

държавната власт и местното самоуправление, внесени от Даниела 

Божинова и група народни представители, както и от Станислав 

Балабанов и група народни представители, моля да бъдат поставени 

на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания и предложения по текста? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 
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В точка четвърта от дневния ред, господин Баханов, 

заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Колеги, докладвам ви вх. № МИ-27-129/20.03.2024 г. От ОИК 

– Оряхово, е постъпило искане за изплащане на възнаграждение за 

проведено заседание на 13 март 2024 г. във връзка с взимане на 

решение за прекратяване пълномощията на общински съветник 

поради настъпила смърт на лицето и обявяване за избран следващия 

кандидат, включен в листата за общински съветници. 

Изпратили са ни необходимите документи, в това число 

решение и протокол. 

Изготвени са контролен лист и счетоводна справка от 

счетоводството на Централната избирателна комисия, видно от 

които общата сума за изплащане за проведеното заседание на ОИК – 

Оряхово, е 771,40 лв. ведно с осигурителните вноски. 

На заседанието са присъствали: председател, двама зам.-

председатели, секретар и 7 членове. 

Предлагам с протоколно решение да изплатим исканото 

възнаграждение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Цветозар Томов); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, следващото искане за 

изплащане на възнаграждение е с вх. № МИ-27-128/11.03.2024 г. от 

ОИК – Карлово. 

Проведено е едно заседание на 15 март 2024 г. във връзка с 

получено писмо от Районен съд – Карлово, за предоставяне на 

информация за периода, през който Румен Стоянов е бил кмет на 

кметство в град Калофер. 
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Заседанието е проведено на 18 март 2024 г. Писмото от 

Районния съд е получено на 15 март и на същото заседание е приет 

писмен отговор, който да бъде предоставен по делото. 

Преписката е комплектувана с необходимите документи – 

писмото на Районен съд – Карлово, гласувания отговор, протокол от 

заседанието. 

Изготвен е контролен лист и счетоводна справка, от които е 

видно, че сумата, която следва да бъде изплатена за проведеното 

заседание, е на стойност 711,55 лв. с осигурителните вноски. 

На заседанието са присъствали председател, 3 зам.-

председатели, секретар и 5 членове на ОИК – Оряхово. 

Предлагам да вземем решение за изплащане на исканото 

възнаграждение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

Вашите изказвания. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Цветозар Томов); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Следващото искане е от ОИК – 

Добричка, за изплащане възнаграждение за положено дежурство от 

членовете на ОИК на 13 ноември и 7 декември 2023 г.; 13 декември 

2023 и 21 март 2024 г. и едно заседание, проведено на 12 декември 

2023 г. 

Дежурството е дадено на 13 ноември в състав от двама 

членове за приемане на изборни книжа от Административен съд – 

Добрич, и тяхното предаване на общинската администрация; на 

7 декември дежурството е дадено от председателя на комисията във 

връзка с писмо от председателя на община Добричка, приемане и 

входиране от председателя на ОИК; на 12 декември е проведено 

заседание относно взимане на решение за предоставяне на искани 

документи.  
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В заседанието са участвали председател, четирима зам.-

председатели, секретар и 5 членове. На 13 декември дежурството е 

положено от зам.-председател и секретар за предаване на заверени 

копия от ОИК на общинската администрация. Последното дадено 

дежурство е на 21 март 2024 г. от председател и секретар относно 

установяване на нередовности, констатирани от ЦИК. 

Общата сума за изплащане за посочените дежурства и едно 

заседание на ОИК – Добричка, съгласно изготвената справка и 

контролен лист е на стойност 1310,05 лв. ведно с осигурителните 

вноски. 

Приложени са необходимите документи – протоколи и 

описание на дейностите, извършени на проведените дежурства. 

Предлагам да вземем решение за изплащане на посочените 

възнаграждения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, преди да приключим заседанието, ви предлагам да 

вземем протоколно решение относно визуализацията на интернет 

страницата на Централната избирателна комисия. 

Предложението е във вътрешната мрежа извън всички папки, 

както беше обсъдено в работна група, със съответните корекции, 

които обсъдихме в началото на заседанието. 

В този смисъл ви предлагам да вземем протоколно решение и 

също така да вземем решение да се актуализира информацията 

относно Обществения съвет във връзка с приетото Решение № 3038. 

Колеги, във втората част оттеглям предложението си.  

Само по отношение на визуализацията моля, режим на 

гласуване. 
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Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото за 4 април 2024 г. четвъртък, от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 12,20 ч.) 

 

 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 
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Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 


